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  OR.0002.8.2022 
  
 

PROTOKÓŁ Nr XLIII/22 
 z XLIII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie  

z dnia 28 września 2022 r. 
od godz. 11:01 do godz. 12:19 

 
Porządek obrad 

 
1. Otwarcie obrad Sesji. 
2. Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XL zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  

29 czerwca 2022 r.  
4. Przyjęcie protokołu z XLI nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  

12 sierpnia 2022 r.  
5. Przyjęcie protokołu z XLII nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  

9 września 2022 r.  
6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Zalewie za 2021 rok. 
7. Informacja o zrealizowanych tematach za miesiące czerwiec- wrzesień 2022r. przez 

komisje stałe: Komisję Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, Komisję 
Budżetu, Finansów, Aktywizacji Gospodarczej i Planowania, Komisję Rolnictwa, 
Handlu i Usług oraz Komisję Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej 
i Ochrony Środowiska. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie pomiędzy Sesjami Rady Miejskiej  
w Zalewie. 

9. Zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
10. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata  
      2022- 2039, 
2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2022r., 
3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
4) w sprawie wyrażenia przez Radę Miejską w Zalewie opinii odnośnie zasadności     
    petycji w sprawie budowy biogazowni rolniczej w miejscowości Półwieś, 
5) w sprawie rozpatrzenia zasadności wniosku o rozpoczęcie procedury      
    uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  
    miejscowości Półwieś i Zalewo, z ustaleniem zakazu lokalizacji biogazowni oraz  
    podobnych inwestycji generujących uciążliwość zapachową, hałas i drgania  
    w odległości minimum 3 km od istniejącej zabudowy. 
 

11. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie obrad. 

 
Ad 1. Otwarcie obrad Sesji. 
 
Obrady XLIII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie otworzył Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś. Przywitał osoby przybyłe na sesję (załącznik nr 1 do 
protokołu).  
 
Ad 2.  Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 14 
Radnych, co stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności 
Radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu).    
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś oddał głos Burmistrzowi Zalewa.  
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Burmistrz Zalewa Marek Żyliński zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektów 
uchwał:  
 

6) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 120, położonej w obrębie Zalewo 
nr 1, 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 121, położonej w obrębie Zalewo 
nr 1, 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 122/4, położonej w obrębie 
Zalewo nr 1,   

9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 123, położonej w obrębie Zalewo 
nr 1.   

 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś złożył wniosek, aby przed omawianiem projektu 
uchwały nr 4 przyjąć oświadczenie grupy Radnych.  

 
W związku z brakiem innych uwag Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod 
głosowanie porządek obrad wraz ze zmianami. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. Porządek obrad został przyjęty. 
 

Przyjęty porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad Sesji. 
2. Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XL zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  

29 czerwca 2022 r.  
4. Przyjęcie protokołu z XLI nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  

12 sierpnia 2022 r.  
5. Przyjęcie protokołu z XLII nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  

9 września 2022 r.  
6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Zalewie za 2021 rok. 
7. Informacja o zrealizowanych tematach za miesiące czerwiec- wrzesień 2022r. przez 

komisje stałe: Komisję Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, Komisję Budżetu, 
Finansów, Aktywizacji Gospodarczej i Planowania, Komisję Rolnictwa, Handlu i Usług oraz 
Komisję Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej i Ochrony Środowiska. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie pomiędzy Sesjami Rady Miejskiej  
w Zalewie. 

9. Zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
10. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata 2022- 2039, 
2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2022r., 
3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 

przyjęcie oświadczenia grupy Radnych, 
 

4) w sprawie wyrażenia przez Radę Miejską w Zalewie opinii odnośnie zasadności 
petycji w sprawie budowy biogazowni rolniczej w miejscowości Półwieś, 

5) w sprawie rozpatrzenia zasadności wniosku o rozpoczęcie procedury uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Półwieś i 
Zalewo, z ustaleniem zakazu lokalizacji biogazowni oraz podobnych inwestycji 
generujących uciążliwość zapachową, hałas i drgania w odległości minimum 3 km 
od istniejącej zabudowy, 

6) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 120, położonej w obrębie Zalewo nr 1, 
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7) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 121, położonej w obrębie Zalewo nr 1, 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 122/4, położonej w obrębie Zalewo nr 
1, 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 123, położonej w obrębie Zalewo nr 1.   

 
11. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie obrad. 

             
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XL zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  
29 czerwca 2022 r. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał protokół z XL zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej 
pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem głosowało 14 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. Protokół 
został przyjęty. 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XLI nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia 
12 sierpnia 2022 r.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał protokół z XLI nadzwyczajnej Sesji Rady 
Miejskiej pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem głosowało 14 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. Protokół 
został przyjęty. 
 
Ad. 5. Przyjęcie protokołu z XLII nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia 
9 września 2022 r.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał protokół z XLII nadzwyczajnej Sesji Rady 
Miejskiej pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem głosowało 14 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. Protokół 
został przyjęty. 
 
Ad. 6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Zalewie za 2021 rok. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poinformował, że sprawozdanie (załącznik nr 3 do 
protokołu) było omawiane przez Komisje stałe i zostało pozytywnie zaopiniowane. W związku  
z brakiem pytań poddał je pod głosowanie. 
 
Za przyjęciem sprawozdania głosowało 14 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Sprawozdanie zostało przyjęte. 
 
Ad. 7. Informacja o zrealizowanych tematach za miesiące marzec - maj 2022r. przez komisje 
stałe: Komisję Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, Komisję Budżetu, Finansów, 
Aktywizacji Gospodarczej i Planowania, Komisję Rolnictwa, Handlu i Usług oraz Komisję 
Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej i Ochrony Środowiska. 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Wioletta Żołądkiewicz 
poinformowała, że Komisja w trakcie posiedzenia, które odbyło się w czerwcu analizowała 
funkcjonowanie przedszkoli na terenie Gminy Zalewo oraz zapoznała się z planami letniego 
wypoczynku dzieci i młodzieży. Ponadto opiniowała materiały sesyjne. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Aktywizacji Gospodarczej i Planowania Teresa 
Jakubiec poinformowała, że Komisja w trakcie posiedzenia, które odbyło się w czerwcu analizowała 
stan bezrobocia na terenie Gminy Zalewo w latach 2020- 2021 w oparciu o informacje Urzędu 
Pracy w Iławie. Ponadto opiniowała materiały sesyjne. 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług Jan Gal poinformował, że Komisja trakcie 
posiedzenia, które odbyło się w czerwcu zapoznała się z informacją dotyczącą ściągalności 
podatku rolnego oraz zastosowanych umorzeń. Ponadto opiniowano materiały sesyjne. 
 
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej i Ochrony 
Środowiska Dorota Obszańska powiedziała, że Komisja w trakcie posiedzenia, które odbyło się  
w czerwcu dokonała oceny stanu kąpielisk, placów zabaw i boisk pod względem bezpieczeństwa. 
Ponadto opiniowano materiały sesyjne. 
 
Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie pomiędzy Sesjami Rady Miejskiej 
w Zalewie. 
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński złożył sprawozdanie z działalności za okres od 30 czerwca 2022r. 
do 29 września 2022r. (załącznik nr 4 do protokołu).  
 
Ad. 9. Zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
 
Brak zapytań, interpelacji i wniosków Radnych.  
 
Ad. 11. Podjęcie uchwał: 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata 2022- 
2039. 

 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. Uchwała została podjęta. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2022r. 
 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. Uchwała została podjęta. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 Radnych, 1 Radny był przeciw, 1 wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś odczytał 
 

Oświadczenie grupy Radnych (załącznik nr 5 do protokołu). 
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Radny Krzysztof Przybylski zauważył, że sens budowy biogazowni jest słuszny, niemniej 
lokalizacja wybrana została niefortunnie. Jest przeciwny budowie biogazowni na działce nr 58/1 
obręb Półwieś, ze względu na mieszkające w pobliżu osoby. Wiele osób mieszka tam od lat, wiąże 
z tym miejscem swoją przyszłość, a budowa biogazowni zaburzy ich spokój.   
 
Radny Alfred Truszkowski poparł Radnego Krzysztofa Przybylskiego. Powtórzył, że wybrana 
lokalizacja jest zła. Dodał, że wydano decyzję na budowę biogazowni przy oczyszczalni ścieków  
w Półwsi i ta biogazownia będzie wystarczająca. Stwierdził, że lokalizacja biogazowni na działce 
nr 58/1, obręb Półwieś, jest zła, ponadto biogazownia ma mieć bardzo dużą moc (1,5 KW). 
Przy pracy takiej biogazowni jest dość duża uciążliwość dla środowiska.  
 
Sołtys Półwsi Jadwiga Macikowska podziękowała Radnym za złożone Oświadczenie i wsparcie 
mieszkańców przeciwko budowie biogazowni w Półwsi.  
 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie 
oświadczenie. 
 
Za przyjęciem oświadczenia głosowało 14 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu.  
 
Radny Alfred Truszkowski zapytał, czy przyjęte oświadczenie przekazane zostanie do 
Samorządowego Kolegium Odwoławczego.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś odpowiedział, że zostanie przesłane do SKO. 
Następnie przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

4) w sprawie wyrażenia przez Radę Miejską w Zalewie opinii odnośnie zasadności 
petycji w sprawie budowy biogazowni rolniczej w miejscowości Półwieś. 

 
Radny Krzysztof Przybylski powiedział, że nie do końca rozumie projekt uchwały i poprosił 
Burmistrza o wyjaśnienie.  
 
Burmistrz Marek Żyliński odpowiedział, że rozpatrzenie petycji nie było w kompetencji Burmistrza, 
a projekt uchwały wyraża stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Zalewie 
posiłkowane opinią Radcy Prawnego.  Wyjaśnił, że sprawa ma charakter formalny związany z tym, 
iż mieszkańcy skutecznie złożyli zastrzeżenia do decyzji dotyczącej środowiskowych 
uwarunkowań dla inwestycji i aktualnie postępowanie toczy się w Samorządowym Kolegium 
Odwoławczym, które jest właściwe (na tym etapie) do rozpatrzenia sprawy. Burmistrz dodał, że do 
Urzędu wpłynęła z SKO informacja (strony również je otrzymały) dotycząca konieczności 
uzupełnienia informacji.  
Burmistrz wyjaśnił, że Samorządowe Kolegium Odwoławcze ma trzy możliwość postąpienia  
z wydaną decyzją środowiskową (może ją utrzymać w mocy, zwrócić do ponownego rozpatrzenia 
przez Gminę lub wydać orzeczenie zastępcze).  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji aktualnie  
stwierdziła, że toczy się procedura prawno- administracyjna i petycja w tym momencie nie może 
być przez Komisję merytorycznie rozpatrywana. 
Burmistrz dodał, że przyjęcie przez Radnych złożonego Oświadczenia definitywnie zamyka temat 
na tym etapie. Wyjaśnił, że SKO poinformowało, iż do 10 listopada podejmie rozstrzygnięcie. 
Burmistrz powiedział, że inwestor został zobligowany do udzielenia szczegółowych informacji 
technicznych w zakresie planowanej inwestycji (idzie to w kierunku bardzo szczegółowego, 
merytorycznego rozpatrzenia decyzji środowiskowej).  
Burmistrz przypomniał, że sposób rozpatrywania petycji wskazany został w Statucie Gminy.  
 
Radny Mirosław Czyszek zauważył, że używa się pojęć: zasadność petycji i niemożliwość jej 
zastosowania w toczącej się sprawie. Rozróżniając pojęcia petycja jest jak najbardziej zasadna. 
Niemniej petycja nie może być zastosowana przez Burmistrza w toku postępowania, gdyż 
mieszkańcy nie są stroną. Stroną postępowania jest Burmistrz, Samorządowe Kolegium 
Odwoławcze i pięć osób, które złożyły odwołanie od decyzji, dlatego w tym momencie petycja nie 
jest możliwa do realizacji.  
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Burmistrz Marek Żyliński powiedział, że po posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, uznając 
petycję jako pewną opinię do sprawy, wysłał ją do Samorządowego Kolegium Odwoławczego 
(umożliwienie analizy odbioru społecznego i merytorycznego zagadnienia). Burmistrz zauważył, że 
oświadczenie złożone przez Radnych też zostanie przesłane do SKO.    
 
Radny Alfred Truszkowski powiedział, że zabierając głos na posiedzeniu Komisji został źle 
potraktowany w kwestii pisma, które zostało wysłanie do Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego w dniu 17 sierpnia 2022r. i do zaineresowanych osób, a podpisanego  
z upoważnienia Burmistrza przez Sekretarz Gminy (Sekretarz twierdzi, że pisma nie podpisywała). 
Pismo na pięć stron, opracowane zostało przez Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej, 
Ochrony Środowiska i Rolnictwa, który neguje odwołanie się osób do danej sprawy, uwarunkowań. 
Kierownik w opracowanym piśmie twierdzi, że konsultacje społeczne (procedura) rozpoczęły się 
13 maja 2022r., a okazuje się, że dopiero po Sesji na początku sierpnia 2022r. ludzie dowiedzieli 
się o budowie biogazowni. Radny stwierdził, że występują tu nieścisłości. Powiedział, że gdy  
w sierpniu pytał, to było, że ogłoszenie jest tylko na BIP, na temat tablic w Gminie, ani Zalewie, 
Półwsi, nie było. Teraz okazuje się, że wszystko było. Obwieszczenia były na tablicach w Półwsi  
i stosowane były od maja.  
Radny stwierdził, że przejrzał cały BIP i w tym czasie zrobione w nim zostały korekty. Dużo rzeczy 
zostało pozmienianych, a nastąpiło to po Sesji 12 sierpnia, gdy zabrał głos. Wówczas pojawiło się 
obwieszczenie w formie gazetowej wśród protokołów Rady, a na tablicach tego obwieszczenia nie 
było. Radny stwierdził, że nie chce by ktoś robił z niego głupiego. Stwierdził, że zabiera głos,  
a Burmistrz mówi, że podważa kompetencje pracowników.  
Radny powiedział, że Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska  
i Rolnictwa opracowując pismo, a Sekretarz podpisując, negatywnie ustosunkowuje się od 
odwołania. W końcowej sprawie pisze, że w ocenie tutejszego Organu Odwołujący wniósł 
odwołanie nie mając do tego legitymacji, nie mając statusu strony, co powinno spowodować 
zastosowanie konstrukcji prawnej, itd. Radny stwierdził, że nie podobało się dla Opracowującego, 
że ktoś się odwołał od decyzji odnoście uwarunkowań. Dla Radnego jest to sprawa nie do przyjęcia. 
Gdy natomiast zabrał głos to się mówi, że podważa kompetencje pracowników. Uważa, że coś jest 
nie tak. 
 
Sekretarz Gminy Lucyna Czołba odnosząc się do wypowiedzi Radnego Alfreda Truszkowskiego 
powiedziała, że wpłynęły odwołania do decyzji środowiskowej i zgodnie z procedurą (Kodeksem 
postępowania administracyjnego) w terminie 7 dni Organ miał obowiązek przekazać odwołania do 
Samorządowego Kolegium Odwoławczego. Sekretarz wyjaśniła, że komplet akt sprawy przekazuje 
się do SKO z pismem przewodnim, w którym należy odnieść się do stawianych w odwołaniu 
zarzutów.  Organ odniósł się do stawianych zarzutów.  
Sekretarz powiedziała, że nie rozumie kwestionowania przesłania, czy też podpisania dokumentów  
z upoważnienia Burmistrza (Burmistrz był nieobecny w tym czasie, a Ona posiada stosowne 
umocowania), skoro upływał termin i była zobligowana przekazać je do Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego. W piśmie przewodnim Organ odniósł się do zarzutów stawianych w odwołaniu  
i w dalszej kolejności sprawę procedować będzie SKO, które ustali krąg osób na prawach strony, 
mających interes prawny (nie wszystkie osoby, które złożyły odwołania mogą być na prawach 
strony). Sekretarz powiedziała, że nie rozumie zarzutów pod swoim adresem.  
 
Radny Alfred Truszkowski stwierdził, że na posiedzeniu Komisji Sekretarz pytana o przesłanie pism 
do Samorządowego Kolegium Odwoławczego odpowiedziała, że nie podpisywała żadnego pisma 
do SKO.  
 
Sekretarz Gminy Lucyna Czołba zauważyła, że na posiedzeniu Komisji Radny powiedział,  
iż wysłała petycję do SKO, co nie jest prawdą. Do SKO wysłała odwołania, zgodnie  
z obowiązującym prawem. Zarzutów Radnego nie rozumie.  
 
Radny Alfred Truszkowski powiedział, że mogła powiedzieć, iż podpisywała odwołania.  
 
Sekretarz Gminy Lucyna Czołba zauważyła, że Radny mówił o wysyłaniu petycji, czym była 
zdezorientowana.  Powtórzyła, że do SKO wysyłała odwołania od decyzji.  
 
Rady Mirosław Czyszek potwierdził słowa Sekretarz. Zauważył, że podczas posiedzenia Komisji 
trwała dyskusja, z której wynikało, że chodzi o przesłanie petycji.  
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Radna Halina Krajnik poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji odbyła dwa 
posiedzenia, podczas których analizowała złożoną petycję. W pierwszym posiedzeniu Komisji 
uczestniczyli przedstawiciele osób wnoszących petycję i prawnik reprezentujący stronę 
(poinformował On, że wydłużono termin rozpatrywania spawy w SKO do 10 listopada). Zasięgnięto 
również opinii Radcy Prawnego Urzędu. Na podstawie uzyskanych informacji wydano opinię  
i przygotowano projekt uchwały.   
 
Wobec braku innych pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 11 Radnych, 2 Radnych było przeciw, 1 wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

5) w sprawie rozpatrzenia zasadności wniosku o rozpoczęcie procedury 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
miejscowości Półwieś i Zalewo, z ustaleniem zakazu lokalizacji biogazowni oraz 
podobnych inwestycji generujących uciążliwość zapachową, hałas i drgania  
w odległości minimum 3 km od istniejącej zabudowy. 

 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Za przyjęciem oświadczenia głosowało 14 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś odczytał projekt uchwały  
 

6) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, 
oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 120, położonej  
w obrębie Zalewo nr 1. 

 
Burmistrz Marek Żyliński wyjaśnił, że projekty uchwał na zbycie nieruchomości dotyczą działek 
sąsiadujących ze sobą. Omawiany projekt uchwały to droga, która zostanie przeznaczona do 
sprzedaży w przetargu ograniczonym, w przypadku podjęcia pozostałych trzech projektów uchwał 
i sprzedaży działek (w przetargu nieograniczonym).  
 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 

 
Za przyjęciem oświadczenia głosowało 14 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś odczytał projekt uchwały 
 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, 
oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 121, położonej  
w obrębie Zalewo nr 1. 

 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 

 
Za przyjęciem oświadczenia głosowało 14 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś odczytał projekt uchwały 
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8) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, 
oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 122/4, położonej 
w obrębie Zalewo nr 1. 

 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 

 
Za przyjęciem oświadczenia głosowało 14 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś odczytał projekt uchwały 
 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, 
oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 123, położonej  
w obrębie Zalewo nr 1.   

 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 

 
Za przyjęciem oświadczenia głosowało 14 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu.  
 
Ad. 11. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
 
Brak zapytań, interpelacji i wniosków Radnych.  
 
Ad. 12. Sprawy różne. 
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński oświadczył, że nie pozwoli by oskarżano pracowników Urzędu  
o wykroczenia, czy też przestępstwa. Starannie przeanalizuje wypowiedzi poruszane w sprawach 
i skonsultuje to z Kancelarią Prawną.  
 
Ad. 13. Zamknięcie obrad. 

   
Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś zamknął  
XLIII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Zalewie.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
/-/ Krzysztof Gawryś 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała:                                                                                                                 
Ewa Warcaba- Cympel                            


